



LA BIOSTHETIQUE®
PARIS



WILLKOMMEN WELCOME

LA BIOSTHÉTIQUE® Paris steht für exklusive Kosmetik der Spitzenklasse. Hochwirksame Produkte und professionelle Beauty-Treatments machen uns zum Spezialisten für gesundes und glänzendes Haar. Lassen Sie sich verwöhnen.

*ZÜRSEHOF HAIR SPA À LA BIOSTHÉTIQUE®
Unseren exklusiven LA BIOSTHÉTIQUE® Friseursalon finden Sie in unserem SPA Eingangsbereich. Termine können Sie gerne vor Ort oder telefonisch vereinbaren. Durchwahl TEL.: 913 oder unter: +43 5583 2513-0*

LA BIOSTHÉTIQUE® Paris stands for an exclusive cosmetic of the highest quality. Highly effective products and professional beauty treatments make us the specialist for healthy and glossy hair. Allow yourself to be pampered.

*ZÜRSEHOF HAIR SPA À LA BIOSTHÉTIQUE®
Our exclusive LA BIOSTHÉTIQUE® hair salon is located at the entrance of our SPA area. Appointments can be made in person or by phone. Direct dialling no.: 913 or under: +43 5583 2513-0*

FÜR DAMEN FOR LADIES

DAMENSET „HAARSCHNITT & STYLING“

Wir beraten Sie gerne und individuell unter Berücksichtigung Ihrer Haarqualität, was Sie tun können, um Ihrem Typ treu zu bleiben und trotzdem modisch „up to date“ zu sein. Individuelle Beratung · Verwöhnhaarwäsche · typgerechter Schnitt · Styling

** Auf Wunsch Touch over Make-up*

60 MIN. / EUR 85,-

LADIES' SET “HAIRCUT & STYLING”

In keeping with your hair type, we are happy to give you an individual consultation about what you can do in order to stay true to your style and nevertheless be fashionably up-to-date. Individual consultation · pampering shampoo · haircut to suit your personal image · styling

** Touch-over make-up by request*

60 MIN. / EUR 85.00

DAMEN SET „PROFESSIONAL HAIRSTYLING“ – GLATT, VOLUMIG ODER LOCKIG

Egal, ob Ihr Wunsch ist heute einfach perfekt oder einmal anders auszusehen, wir beraten und stylen Sie genau nach Ihren Wünschen.

Beratung · Verwöhnhaarwäsche · typgerechtes Haarstyling · Finish

** Auf Wunsch Touch over Make-up*

Kurze Haare

EUR 49,-

Haare bis zur Schulter

EUR 59,-

Lange Haare

EUR 69,-

LADIES' SET “PROFESSIONAL HAIRSTYLING” – SLEEK, VOLUMINOUS OR CURLY

*Regardless of whether you currently desire to look simply perfect or just a little different for once, we are happy to advise you and style you exactly in line with your wishes. Consultation · pampering shampoo · hair styling to suit your personal image · finish * Touch-over make-up by request*

Short hair

EUR 49.00

Hair down to shoulder length

EUR 59.00

Long hair

EUR 69.00

FÜR MÄNNER FOR MEN

HERRENVERWÖHNPROGRAMM

Beratung · Haarwäsche · Kopf- und Nacken-
massage mit Tonic · individueller Haarschnitt
Styling · auf Wunsch Augenbrauen kürzen
EUR 56,-

MASCHINENHAARSCHNITT EUR 23,-

BARTRASUR MIT GESICHTS-
MASSAGE UND PFLEGE EUR 45,-

BART TRIMMEN MIT GESICHTS-
MASSAGE UND PFLEGE EUR 25,-

GENTS' PAMPERING

Consultation · Shampoo · Head & neck massage
with tonic · Hair cut · Eyebrow shortening ·
Styling EUR 56.00

BUZZ CUT EUR 23.00

SHAVE & FACIAL MASSAGE WITH
FACIAL CARE PRODUCTS EUR 45.00

BEARD TRIM & FACIAL MASSAGE
WITH FACIAL CARE PRODUCTS
EUR 25.00

FÜR KINDER FOR KIDS

KINDER / 0 – 7 Jahre EUR 16,-

TEENS MÄDCHEN / 8 – 14 Jahre
Haare waschen, schneiden, föhnen EUR 35,-
Flechtfrisuren EUR 15,-

TEENS JUNGEN / 8 – 14 Jahre EUR 25,-

KIDS / 0 – 7 EUR 16.00

TEEN GIRLS / 8 – 14
Wash, cut, blow-dry EUR 35.00
Braiding/Plaiting EUR 15.00

TEEN BOYS / 8 – 14 EUR 25.00

COLOR HIGHLIGHTS

LA BIOSTHÉTIQUE® ist bekannt für
seine herrlich leuchtenden Haarfarben. Die
Coloration Tint & Tone bietet fast grenzenlose
Möglichkeiten mit Farbe zu zaubern. Als
Intensivtönung oder nachhaltige Coloration
– die natürlich auch Grau perfekt abdeckt.
Kokosöl und Aloe vera sorgen für maximale
Schonung und lange Haltbarkeit.

NUANCIERUNG
10 MIN. / EUR 30,-

INTENSIVTÖNUNG
30 MIN. / EUR 47,- bis 58,-

GLOSSING
15 MIN. / EUR 30,-

COLORATION
45 MIN. / EUR 56,- bis 78,-

HIGHLIGHTS / STRÄHNEN
Ganzer Kopf 80 MIN. / EUR 75,- bis 88,-
Oberkopf 40 MIN. / EUR 54,-

Bei jeder unserer Farbbehandlungen erhalten
Sie eine „Intensive Care“ für gesunde Haare
und Farbbrillanz.

LA BIOSTHÉTIQUE® is famous for its
wonderfully shiny hair colours. The “Tint
& Tone” colouration offers almost limitless
possibilities for colour magic. As an intensive
tint or permanent colouration – which
naturally covers grey hairs perfectly as well.
Coconut oil and aloe vera ensure maximum
protection and long-lasting colour.

NUANCE/SHADING
10 MIN. / EUR 30.00

INTENSIVE TINTING
30 MIN. / EUR 47.00 to 58.00

GLOSSING
15 MIN. / EUR 30.00

COLOURATION
45 MIN. / EUR 56.00 to 78.00

HIGHLIGHTS
Whole head 80 MIN. / EUR 75.00 to 88.00
Top of the head 40 MIN. / EUR 54.00

Each of our colouring treatments includes an
„Intensive Care“ product for healthy hair and
long-lasting colour.

HAARPFLEGE HAIRCARE

Die folgenden 3 Behandlungen können zu Ihrer Haarwäsche als individuelle Pflege dazu gebucht werden. In der Einwirkzeit verwöhnen wir sie mit einer Kopf- und Nackenmassage.

POWER FOR HAIR

Kostbare 2-Phasen-Pflege individuell für Ihr Haar abgestimmt mit der Action 2 Phases für auffallend schönes Haar. Ihr Haar wird geschützt, erhält brillanten Glanz, gute Kämmbarkeit, kraftvolle Elastizität und eine geschmeidige Fülle. Ideal auch nach der Coloration. 25 MIN. / EUR 29,- bis 40,-

INTENSIVE CARE

Individuelle Pflegecremes, die das Haar regenerieren. Ob für feines, poröses oder speziell für langes Haar – wir werden die richtige Intensivkur für Sie finden. Die Wirkstoffe dringen dabei tief in Ihr Haar ein und verbessern deutlich die Struktur und Stabilität. 10 MIN. / EUR 18,-

LUXURY HAIRCARE

Extrakte aus Champagner und Perlen geben angegriffenem Haar Energie und glamourösen Glanz. Naturreine Seide macht das Haar kraftvoll und stärkt es nachhaltig. Shampoo, Schnelppflege und Intensivkur machen die Haarpflege zu einem Spa-Erlebnis. 25 MIN. / EUR 30,- bis 41,-

The following 3 treatments can be booked as individual grooming services in addition to your shampooing. While the treatment works its magic, we'll spoil you with a head & neck massage.

POWER FOR YOUR HAIR

Sumptuous 2-phase tailored hair care with Action 2 Phases for strikingly beautiful hair. Your hair is protected, it has a brilliant sheen, is easy to comb, highly elastic and has a supple fullness. Perfect add-on after hair colouring. 25 MIN. / EUR 29.00 to 40.00

INTENSIVE CARE

Individual moisturising creams for hair regeneration. No matter if you have fine or porous hair or need a special product for long hair – we will find the right treatment for you. The active ingredients deeply penetrate the hair and improve its structure and stability. 10 MIN. / EUR 18.00

LUXURY HAIRCARE

Champagne and pearl extracts give stressed hair new energy and a glamorous lustre. All-natural silk makes the hair vibrant and strengthens it with lasting effect. Shampoo, quick-working conditioner and intensive treatment transform haircare into a spa experience. 25 MIN. / EUR 30.00 to 41.00

FÜR DIE KOPFHAUT FOR THE SCALP

Ihr Haar ist spröde und die Kopfhaut juckt? Das sind eindeutige Anzeichen: Die Kopfhaut ist aus dem Gleichgewicht geraten!

*HAAR UND KOPFHAUT DIAGNOSE
Haar- und Kopfhautdiagnose mit individueller Pflegeempfehlung.*

BALSAM FÜR DIE KOPFHAUT

Mit der individuell auf Ihre Kopfhautsituation abgestimmten Pflegelotion beruhigen, normalisieren oder vitalisieren wir Ihre Kopfhaut. Eine gezielte Massage schleust die Wirkstoffe in die Haut ein, während Sie genießen. 15 MIN. / EUR 19,-

ANTI – PELLICULAIRE

Ampulle mit Intensivwirkung gegen Schuppen und zum Ausgleich Ihres Kopfhautmilieus. 20 MIN./ EUR 34,-

DERMOSTHETIQUE ANTI-AGE

Anti-Age Ampulle mit Intensivwirkung gegen Haarausfall und zur Verbesserung der Haarqualität. Die anschließende Haarwäsche mit einem Aktiv-Shampoo stimuliert die Durchblutung und regt den Haarwuchs an. 20 MIN. / EUR 34,-

Your hair is brittle and yourscalp is itching? These are clear signs: Your scalp has lost its balance!

*HAIR AND SCALP DIAGNOSIS
Hair and scalp diagnostics with individually tailored care recommendations.*

BALM FOR THE SCALP

A nourishing lotion selected for your particular needs helps to calm, rebalance or revitalise your scalp. Enjoy a gentle but invigorating head massage to promote complete absorption of all active ingredients into the scalp. 15 MIN. / EUR 19.00

ANTI-D AND RUFF

Highly effective concentrate against dandruff to rebalance sensitive scalps. 20 MIN./ EUR 34.00

DERMOSTHETIQUE ANTI-AGE

Anti-ageing vial providing instant action against hair loss and deteriorated hair quality. The subsequent hair wash with an active shampoo stimulates blood flow and encourages hair growth. 20 MIN. / EUR 34.00

SPECIALS SPECIALS

SPECIAL VOM FRISEURMEISTER

SHIATSU MASSAGE*

Gesicht-, Hals-, Dekolleté-, Kopf-, Nacken- und Schultermassage.

Zum Stressabbau und zur Entspannung. Die Kopfhaut erhält wieder ihre normale Funktionstüchtigkeit zurück. Spezielle Kopflotionen geben ideale Bedingungen für gesunden Haarwuchs und ein schönes frisierwilliges Haar.

**Feuchtigkeitspflege durch Algen- und Kaffeeextrakte, Ihre Haut ist sofort straffer und praller – wie nach einer Hyaluronsäurekur. Die Gesichtspartie ist langanhaltend mit Feuchtigkeit angereichert und reduziert Augenringe sowie Fältchen.*

**auf Wunsch mit waschen/föhnen*

*25 MIN./ EUR 69,-
50 MIN./ EUR 108,-*

TAGES MAKE-UP *EUR 29,-*

ABEND MAKE-UP *EUR 37,-*

Augenbrauen Korrektur *15 MIN. / EUR 18,-*

Wimpern färben *20 MIN. / EUR 23,-*

Augenbrauen färben *15 MIN. / EUR 19,-*

*Wimpern & Augenbrauen
färben* *25 MIN. / EUR 33,-*

A VERY SPECIAL TREAT IN OUR SALON

SHIATSU MASSAGE*

Face, neck, décolleté, head & shoulder massage. Reduces stress and promotes profound relaxation. The scalp is soothed and rejuvenated. Specially formulated scalp lotions provide ideal conditions for healthy hair growth and beautiful, easy to style hair.

**Deeply moisturising with algae and coffee extracts, your skin is immediately firmer and plumper – just like after a hyaluronic acid treatment and with lasting effect, which reduces dark circles and fine wrinkles.*

**Can be combined with a shampoo & blow dry if desired.*

*25 MIN./ EUR 69.00
50 MIN./ EUR 108.00*

DAY MAKE-UP *EUR 29.00*

EVENING MAKE-UP *EUR 37.00*

Eyebrow correcting *15 MIN. / EUR 18.00*

Eyelash colouring *20 MIN. / EUR 23.00*

Eyebrow colouring *15 MIN. / EUR 19.00*

*Eyelash & eyebrow
colouring* *25 MIN. / EUR 33.00*